
lnterpelácie z 22. zasaclnutia MsZ. konaného dña 22.07.2021

Zoltân Szelle

1. Oböania MládeZníckej ötvrte 1iadajú,aby bolo osadené dopravné znaöen¡e, kedze

tam prichádza ku kolíznym situáciám, nakotko mnohí vodiöi nedodrZiavajú pravidlo

pravej ruky.

Peter Pa5ka

- podnetom sa budeme zaoberat

JUDr. Peter Zelinka

1. Oböania sa na zëklade vyjadrenia primátora mesta napr. na sociálnych sietach,

alebo v reportáZach RTV Krea doZadujú vysvetlenia, preöo sa niektorí poslanci

nezúöastñujú zasadnutí a ospravedlñujú sa na poslednú chvíl'u, preðo robia

obðtrukcie, preöo sa stavajú do opozície voöi primátorovi a niektonfm poslancom, ktorí

poslanci sú vlastne ,,v koalícii" a ktorí ,,v opozícii".

- preöo primátor robí takéto zavádzajúce vyhlásenia neuvedomujúc si, Ze takéto

tvrdenia ien zbytoöne vytvárajú nenávisf medzi oböanmi a niektonfmi poslancami.

- lng. Milan Zelefáksa viackrát osoöujúco vyjadroval na verejnosti i sociálnych sietach

na adresu niektonfch poslancov. Chcel by som ho upozornif, 2e to hraniöí

s ohováraním, öo môZe byf aj trestnf öin, alebo minimálne priestupok, ked2e to robí

na verejnosti. Prosím, aby v budúcnosti upustili od takéhoto konania.

2.V zelenej ploche so stromami, ktorá sa tiahne popri chodníku od obchodu Erik oproti

cintorínu aZ ku kruhovému objazdu je ned'aleko od obchodu otvor v zemi, z ktorého

tröia káble, sú tam nahádzané smeti a rôzny odpad. Situáciu treba preverif a vyrie5if.

3. 0i ¡e mesto schopné vðetky deti, ktoré spína.¡U podmienku na zâklade nového

zâkona umiestnif do 5kôlok. Ako budeme túto situáciu rie5if, öo budeme robif v tomto

smere?

4. Boöné parkovisko pri SOS na ul. Z. Kodëilyaje velmi zanedbané a je vo vefmi zlom

stave, tak isto sú niektorêkanalizaöné odtoky v meste na presne neuröenfch miestach

zahádzané lístím a odPadom.

S. V meste sa vyskytol ekologickf problém, v areáli bfvalého závodu TOS uZ nejakf

ðas uniká do podzemnfch vôd nebezpeönf materiá|, taktie2 kanalizácia v meste nie je

v dobrom stave - obyvatelia Kolónie tvrdia, 2e sa im cez kanalizáciu vracia späf voda.

0¡ ma mesto pripravené nejaké rieðenia tfchto situácií a ak áno, tak aké.

Peter Paðka

K ö. 1 - zastupitelstvo som zvolalvöas a v súlade so zákonom na 8. iúla2D21a niektorí

poslanci sa ospravedtnili na poslednú chvíl'u, áno, vnímal som to ako ob5trukciu'

Dneðné schvalovanie programu nasvedöuje tomu, 2e ie tu skupina poslancov, ktorí

vidia veci inak, ako najuZðie vedenie mesta, majú problém s územnfm plánom

a predpokladám, Ze tento bod sa preto schválil ako poslednf bod rokovania, Ze vtedy

ut znova nebudeme uznáðania schopní a to je obötrukcia. Je to zâkonnâ moZnost,

t



avðak nepomáha rozvoju mesta, brzdípodnikatefov abrzdí nás v moznosti poskytovaf

v budúcnosti dobré sluZbY'

- áno niektoqich z Vás vnímam ako opozíciu, pretoZe ak prídem s nejakym návrhom'

tak sa o ñom bud'velmi dlho diskutuje az zéi¡de dostratena, alebo sa schváli nieöo iné,

hoci uZ badám náznaky konðtruktívnosti. Äno ste opozícia a ste aktívna a úspeöná

õ;r'Ã. +åzro." nám pracuje aj preto, lebo ludia, ktorí stoja pri mne sú v menðom

poðte.

K ö.2- jama pri obchode Erik - situáciu velmi rlchlo vyrieËime

Kö.4- öo sa tfka parkoviska pri SOSOaS, ak sa jedná o pozemok mesta, je to úloha

pre Technické sluZby, pôjdu si parkovisko pozriet

K ö. 5 - oböania Kolónie pri vfstavbe domov boli upozornení, Ze nie je vhodné stavat

dom, kde budú mat podiahu niZöie, ako je ulica, preto majú títo fudia pochopitelne

problém s kanalizáciou. situácia sa dá rieðit'spätnou klapkou. Vela mozností tam nie

je, pretoZe kanalizácia nepatrí mestu. Zial medzi Kolónou a mestom nebolo moZné

potoZif spádovú kanalizáciu.

- s bfvallimi majitelmi Tos-ky intenzívne komunikujeme, rieðime s nimi viacero vecí,

environmentálne zâlake sme s nimi zatial nerieðili, rieöia ich s nimi prísluöné ðtátne

orgány

K ö.3 - ku ðkôlkam - podl'a mojich vedomostí v5etky deti, ktoré dovi5ili vek 3 roky

a majú trvalf pobyt na území mesta Galanta dostali miesto v ðkôlke. Problém je

s defmi, ktoré OoífS¡a vek 3 roky po 1. septembri' Situáciu sa snaZíme rieðif'

uchádzame sa o vyzvy, ktoré boli vyhlásené, brzdí nás aj situácia v ðkôlke na

Clementisovyich sadoch,

Mqr. Lívia Geöková

K ö. 3 - podarilo sa nám v$etky deti, ktoré majú trval¡i alebo prechodnf pobyt na území

mesta Galanta a k prvému såptembru doviöia tri roky prijaf do ökôlok' SnaZíme sa

kapacity Skôlok r.or5ír¡f. V zmysle prvého projektu by sme mohli do ökôlky na sídl'

clementisove sady prijaf as¡ ¿o detí. oddetenie rozvoja mesta pracuje na d'alöích

projektoch. Jeden je'prestavba a druhli' je vfstavba d'alðieho pavilónu'

Peter Paðka

K ö. 3 - jednali sme s podnikatetskiimi subjektmi, ktoré vlastnia priestory, kde by sa

5kôlka teoreticky dala prevádzkovat. Na pôzemku jedného vöak stojí stíp vysokého

napätia adruhf poZaduje nájomné vo v¡iðke 10'000,- € mesaöne, öo vZiadnom

prípade nie je akceptovatel'ná suma'

K ö. 1 - öo sa tlka vyjadrení p. Zeleñëka,vybuchol, následne sa aj ospravedlnil a nikde

inde sa verejne takto nevYjadril

lng. Milan Zeleñâk

- to, öo som povedal vyplynulo zo situácie v tejto rokovacej miestnosti a upozornenie

kolegu Zelinku akceptujem a beriem smrtelne váZne
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Mgr. Ladislav Bíro

1. Olâzka na pána hlavného kontrolóra,2e vakom ðtádiu je vybavovanie petície

obyvaterov sídriska Nová Doba, ktorá sa tfka hruönosti a konfriktn!'ch situácií v okolí

- situácia je v ðtádiu rieðenia, mestská polícia sa tam..sn aZi udrftat' poriadok' Problém

jetamsneprispô,ooiui¡'iobðanmi,ktorísitamurobilipiknikov¡?priestor.Momentálne

multifunköného ihriska?

MVDr. Gábor Pallva

eðte Ziadne rieðenie nie je

Peter Paðka

Sever.

Peter Pa5ka

- oböania BD, ktonf je najblizðie k tomuto ihrisku pozadovali, aby sme cez víkendy

zakâzalivstup n" ruit¡trni,¿n¿ ihrisko, ja to nepovazujem za úplne správne' Budeme

musiet viac dohliadat na to, aby notó'¡frrist<o vyuZívané v súlade s tfm, na öo bolo

vytvorené. Oböania Ziadali,aby bolaoplotená ajworkoutová plocha a aby ihrisko bolo

monitorované kamerou. obom t¡imto poZiadavkám môZeme vyhoviet' Mnohí Ziadq(t

aj rozðírenie prevádzkového öaðu ihriska do 22'oo hod' Túto Ziadost som zamietol'

óbyvatelia byìovky, aj uZívatelia ihriska si na seba musia zvyknút'

Mgr. Jurai Bottka

_ k ihrisku Nová Doba - ked,ze uz pri rozhodovaní o umiestnení ihriska vychádzajúc

z podnetov obyvate[ov sme vyjadriii nâzor, Ze nebude vhodné zrealizovaf ihrisko na

tomto mieste, chcel by som poprosif, aby sme viacej prihliadali na to' kde sa

öportovisk át zriad'ui(t, obyvatelia akej vekovej kategórie Zijú v danej lokalite' atd"

1. Pri buste Karola Duchoña je prepadnutá zámková dlaäba, ði to niekto uz rieöil?

2. Parkovisko na sídl. SNP pri bytovom dome ö' 996/9 je vo velmizlom. stave' autá tam

parkujú takmer ná cykloti"."- a.bola odtiat odstránená tabuÍa s informáciou, ze

parkovisko slúZi pre obyvatefov tohto bytového domu'

3. Parkovisko za Depressom je tiez vo veÍmi zlom a havarijnom stave, stojítam voda'

kontajnery sú na trávnatej ploche a obyvatelia tam vyslipajú smeti z hlavnej cesty'

4. V rámci plánu obnovy ökôlok a ökôlje potrebné opravif materskú ðkôlku na sídlisku

K ö. 1 - prepadnutou dlaZbou pri buste Karola Duchoña sa budeme zaoberat

Kö.2- tabutu na parkovisku a dohadovanie sa ohladne nej nebudem komentovaf

K ö. 3 - öo sa tlika úpravy parkoviska pri Deprese a.dalöích, pridalo sa 15'000'- € na

úpravu projektov, ktoré sú viac, ako 1d rokov v öuplíkoch' Dúfajme' Ze sa v septembri

nájdu prostriedky na realizovanie opravy tohto parkoviska, aj dalöích'
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1. Na sídlisku Nová Doba, ale aj na iniich sídliskách ,sa 
zvfsil poöet holubov' preto

ziadam kompetentnfch mesta, 
"nv 

r"ö.ílovati ich poöet v zmysle platnej legislatívy'

2.VmestesavyuZívajúkolobeZky'P¡itamsa'klgje,zodpov:-1tiÍlrevádzkovanie
kolobeziek, kto bude zodpovednli u píipåoe vznikú úrazu a kto ponesie dôsredky za

ðkody sPôsobené kolobeZkami?

3. Na ihrisku Nová Doba pri BD ð. 925 obyvatelia nedalekej b$ovky konzumujú

nadmerné mnoZstvo alkoholu, spiev4U, sU nlú¿ni a vykonávajú si potrebu priamo vo

vchodoch tohto bytového domu. prosím, aby sme v maximálnej miere vyöli v ústrety

starðím lud,om v tomto bytovom dome. Mohri by sa odtial raviöky premiestnit ku

stromom, aOy sme záujem predmetnej skupiny fudí odklonili'

Peter Pa5ka

K ö. 3 - nesúhlasím najmä s poslednfm návrhom 
'rieðenia, 

lebo budú viacej mimo

dohtadu. oplotenie ihriska ny maro fyt oostaeujúcim rieðením' Budeme to rieöit so

správcom ihriska t.j. so Správou öportovlich zariadení'

Kö,.2-öosatfkakolobeziek,dodávateTomjeexternáfirma'Mestskápolíciarieöi
problém s kolobeZkami na dennej bâze'

Miroslav Grell

- priestupky na kolobezkách rieðime v súöinnosti s dopravnfm inöpektorátom' Kaädy

uiívatet koiobeZky nesie zodpovednost sám'

Peter Paðka

K ö. 3 - k umiestneniu ihriska sme hfadari vyuzitie dávno vybudovan¡fch betónovfch

plôch na viacenf"n ,iOl¡.f¿ch. PoZiadavky oböanov,..aby sa tâm vybudovali parkoviská

sme zamieri a ako najvhodnejsi" ,, nån,' javiro vyuzif ich ako murtifunköné ihriská'

Bc. Vladimír Danko

Peter Závodskf

1. Na MládeZníckej Õtvrti svietia svetlá 24 hodín denne'

2. opakovaná interpelácia -.Mesto Galanta nezaviazalo developera v novej ðasti

Kolónie vybudovaf príjazdovú cestu. Puðkinova ulica nie je vhodná na premávku'

r_udia si robia skratku na Koróniu cez Mrádeznícku ðtvrt cez Þuðkinovu uficu a situácia

je tam naozaikatastrofálna. cesta n¡e p prispôsobená danej premávke' Aki je plán

mesta s puðkinovou uricou a akâ su¿ìínost komisií, arebo mestského zastupitelstva

bude potrebná, aby sme z Puökinot;;il; urobili takú ulicu' aká by tam mala byt?

3. Opakovaná interpelácia - oböania Ziadai(tzvisit poöet laviöiek v mestskom parku'

4. Reakcia na status primátora - vystavba v nemocniönom parku: údajne sa tam majú

vybudovat domy ,t"p"te v zeleni. oo¿¡ant<a sa plita' preöo nie sú utop.ené v zeleni aj

domy, ktoré r"rtá rt"via a kolauou¡lïs,:¿asností, odi<edy sa budú projekty v Galante
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5. Na galantskich zá*ladnych ðkolách sa rozmohlo uzívanie zuvacieho tabaku'

prosím pani Ge5kovú o predrozene návrhu rozpoötu nejakej edukatívnej protidrogovej

öinnosti do komisie

6. Na kriZovatke na fipteð je vyvföené teleso cyklotrasy a malé deti sa s malfmi

bicyklami cez toto vyvfåenie neoostanu . olâzka=ni", ð¡je toto vyvf5enie v súlade so

.t"i"Onyt povolenim' Odpoved' staöí zaslaf písomne'

7. lhrisko na Novej Dobe - manZelia KeppertoviZiadaiú,aby bol prevádzkovf poriadok

ihriska dodrZiavani

8. Vymenif staré, ðkaredé informaöné tabule na budove Byspravu za nové'

Peter Paðka

K ð.1 - na MládeZníckej ötvrti bola porucha'

v noci, porucha je odstránená'

svietilo sa tam cez deñ a nesvietilo sa

Kö.2- na ul. Puökinovej bola vysoká burina technické sluzby ju maliodstránit a urobit

tak ulicu bezpeönej5ou. Na zâkladeJonoov medzifirmou AVA stav a mestom má AVA

stav celú túto ulicu daf do poriaoxu' oonoaa s developermi bola laká' 2e ak príde

k vifraznému zastavaniu tejto lokality, cesta sa tam opraví a miern-e rozðíri' Kedze

pozemky pod cestou patriú Slovensfému pozemkovému fondu, dlho sa öakalo na

súhlas na jej rekonðtrukciu'

K ð. 3 - nové laviðky v parku nie je problém

K ö. 4 - zeleñ v novej vfstavbe sa vysádza, aZ ked' je vfstavba hotová' s developermi

sa rokuje o podobe parku na sídlisku WEST a o zelenlch strechách vðetkfch novich

stavieb.

JUDr. Peter Zelinka

6. Na zákrade poziadavky oböianky Nebojsa öi sa niekto zaoberar úpravou premávky

MHD z Nebojsi do GalantY?

Peter Paðka

K ö. 6 - Ziadam zaslat predmetn¡i email, kolegyne sa danou problematikou zaoberajú

Zsolt Takáö

1. Rozðírením cesty na ul. SaÏskej zëhradkéri priéli o bezpeönú zónu na prístup do

zâhrad, ako sa bude táto situácia rieðif?

Peter Paöka

Kö.1-chvílubudúzâhradkâriobmedzení,nobudúsasinvestoromhtadatrieðenia'
ako zâhradkárom znovu umoZnif parkovanie v blízkosti záhradiek'

ziadampracovníkov MsU, aby na vznesené interpelácie odpovedaliv zmysle e

Rokovacieho Poriadku MsZ'
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Mesto Gølanta
Peter Paákø
primdtor

V Galante,02.08.2021

Yâäen! Pán Poslanec,

v zmysle Vaðej interpelácie vznesenej na 22. zasadnutí MsZ dña

22.07.2021 Vám zasielam nasledovnú odpoved':

lnterpelácia:

1. Oböania MládeZníckej ðtvrte Ziada¡ú,aby bolo osadené dopravné znaöenie, kedZe

tam prichádza ku kolíznym situáciám, nakolko mnohí vodiöi nedodrZiavajú pravidlo

pravej ruky.

Od poved' (zodpovg.d n á-.os?þa ã¡a VAðáKçvál:

K otázke õ. I

Návrh doplnenia dopravného znaöenia prerokujeme na ODI Galanta a následne

poZiadame vlastníka komunikácií o doplnenie osadenia dopravného znaðenia

v predmetnej lokalite.

T¡tI.

Zoltân Szelle
Hodská 3170/109

92401 Galanta

Mestskf úrad
Mierové nâm.9401L
924 L8 Galanta

Telefón:031 - 788 43 10
Fax: 031 - 780 35 92
E-mail: primator@galanta.sk



Mesto Galanta
Peter Paðka
primá,tor

V Galante,02.08.2021

YâZenY Pán Poslanec,

v zmysle Vaðich interpelácií vznesenfch na 22. zasadnutí MsZ dña

22.07.2021 Vám zasielam nasledovné odpovede:

lnlgrpglácia:

1. Oböania sa na zëtklade vyjadrenia primátora mesta napr. na sociálnych siefach,

alebo v reportáZach RTV Kiea doZadujú vysvetlenia, preöo sa niektorí poslanci

nezúöastñujú zasadnutí a ospravedlñujú sa na poslednú chvíl'u, preðo robia

obötrukcie, preöo sa stavajú do opozície voöi primátorovi a niektonim poslancom, ktorí

poslanci sú vlastne ,,v koalícii" a ktorí ,,v opozícii"'

- preöo primátor robí takéto zavâdzaiúce vyhlásenia neuvedomujúc si, Ze takéto

tvidenia ien zbytoöne vytvárajú nenávisf medzi obðanmi a niekton¡imi poslancami'

- lng. Milan Zeleñá¡¡sa viackrát osoöujúco vyjadroval na verejnosti i sociálnych sietach

na adresu niektonfch poslancov. Chcel by som ho upozornif, 2e to hraniöí

s ohováraním, öo môze byf aj trestnf öin, alebo minimálne priestupok, kedze to robí

na verejnosti. Prosím, aby v budúcnosti upustili od takéhoto konania'

2.y zelenej ploche so stromami, ktorá sa tiahne popri chodníku od obchodu Erik oproti

cintorínu aZku kruhovému objazdu je ned'aleko od obchodu otvor v zemi, z ktorého

tröia káble, sú tam nahádzané smeti-a rõzny odpad. Situáciu treba preverif a vyrieöif.

3. 0i ¡e mesto schopné vsetky deti, ktoré spiRa.¡U podmienku na zëtklade nového

zâkonaumiestnif do ökôlok. Ako budeme túto situáciu rieðif, öo budeme robif v tomto

smere?

4. Boöné parkovisko pri SOS na ul. Z. Kodëilyaje vetmi zanedbané a je vo vefmi zlom

stave, tak isto sú niekior ékanalizaöné odtoky v meste na presne neuröenfch miestach

zahádzané lístím a odPadom'

5. V meste sa vyskytol ekologickli problém, v areáli bfvalého závodu Tos uz nejakf

ðas uniká do podzemnfch vôd nebezpeön¡i materiá|, taktieZ kanalizácia v meste nie je

v dobrom stave - ouyvâtelia Kolónie tvrdia, Ze sa im cez kanalizáciu vracia spät voda.

0i m¿ mesto pripravené nejaké rieðenia tlichto situácií a ak áno, tak aké'

6. Na zâklade poZiadavky oböianky Nebojsa öi sa niekto zaoberal Úpravou premávky

MHD z Nebojsi do GalantY?

Mestski úrad
Mierové nâm.9401L
92418 Galanta

Telefón: 031 - 788 43 10
Fax: 031 - 780 35 92
E-mail: primator@galanta.sk
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Odpoved' (zodoovedná osoba Eva Vaååková):

K otâzke é.2

predmetné tröiace káble sú odstránené, otvor sa uzatvoril poklopom, ktonf je

súöasfou káblového vedenia kamerového systému MsP.

Odpovedl (zodpovedná o-soba Fva Va5áková):

K otázke õ. 4

Uliöné vpusty sú priebeZne öistené v zmysle harmonogramu prác TsMG. Parkovisko

pri SOS na ul. Z. Kodálya je upratané a zelené plochy sú pokosené.

Odpoved' (zodnovedná osoba Fva Vaöáková):

K otázke ö. 6

úprava premávky spojov z Nebojsisa rieöila s dopravcom MHD SAD Dunajská Streda

a.s. Uvedená poZiadavka je zapracovaná do harmonogramu spojov, ktoÚ bude úöinnf

do 1.9.2021 -tfka sa dopravy Ziakov na ZS G. Dusíka'

T¡tI.

JUDr. Peter Zelinka
Ze I ezn i ðia rska 1 4221 22

924 0l Galanta
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Mesto Galanta
Peter Paéka
primdtor

V Galante,02.08.2021

VáZenf pán poslanec,

v zmysle Vaöich interpelácií vznesenich na 22. zasadnutí MsZ dña

22.07.2021 Vám zasielam nasledovné odpovede:

lnterQelácie:

1. Pri buste Karola Duchoña je prepadnutá zámková dlaäba, öi to niekto uZ rieðil?

2. Parkovisko na sídl. SNP pri bytovom dome ö. 996/9 je vo velmi zlom stave, autá tam

parkujú takmer na cyklotrase a bola odtial odstránená tabul'a s informáciou, Ze

parkovisko slúZi pre obyvatelov tohto bytového domu.

3. Parkovisko za Depressom je tieZ vo vel'mi zlom a havarijnom stave, stojítam voda,

kontajnery sú na trávnatej ploche a obyvatelia tam vysyipajú smeti z hlavnej cesty.

4. V rámci plánu obnovy ðkôlok a ðkôlje potrebné opravif materskú ðkôlku na sídlisku

Sever.

Odpoved' (zodpovedná osoba Eva VaöákovAJ,

K otázke ð. I

Prepadnut¡i chodník pri buste K. Duchoñajezaradenf do opráv chodníkov. PredbeZnli

termín opravy je v mesiaci august 2021.

K otâzke ë.2

Komplexná rekonötrukcia parkoviska je súöasfou projektu,,Rekonðtrukcia parkovísk

a komunikácií na sídlisku SNP', ktoú nie je zahrnutli do rozpoötu na rok 2021. AZ po

schválení finanönyich prostriedkov na uvedenf zámer môZeme pristúpit k realizácii.

K otázke ð. 3

Komplexná rekonötrukcia parkoviska nie je zahrnutá do rozpoötu na rok 2021. AZ po

schválení finanönfch prostriedkov na uveden! zámer môZeme pristúpif k realizácii.

Odpoved' (zodpovedná osoba Msr. Lívia Geðková):

K otázke ë. 4

Ako sme uZ uviedli na interpeláciu 13. zasadnutia MsZ 17.6.2020:
Komisia ökolstva MsZ sa stotoZnila s návrhom a odporúöaniamivedúcej Oddelenia

Mestsk¡i úrad
Mierové nâm.94011
924I8 Galanta

Telefón:031 - 788 43 10
Fax: 031 - 780 35 92
E-mail: primator@galanta.sk
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rozvola mesta uvedenli'mi v materiáli ,,Materská ðkôlka Sever na ul. Õeská 1453 -

miestna obhliadka a odporúöania" a poZiadala vedúcu ORM o predloZenie

materiálu na zasadnutie MsZ a realizovanie odporúöan¡?ch postupov.

Oddelenie rozvqa mesta sa v roku 2021 opätovne vrátilo k rieðeniu tejto problematiky.

T¡tI.

Mgr. Juraj Bottka
síd|.996/9
92400 Galanta
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Mesto Galanta
Peter Paóka
primdtor V Ga|ante,02.08.2021

Yâåenf pán poslanec,

v zmysle Va5ich interpelácií vznesen¡?ch na 22. zasadnutí MsZ dña

22.07.2021 Vám zasielam nasledovné odpovede:

lnterpelácie:

1. Na sídlisku Nová Doba, ale aj na infch sídliskách sa zvföil poöet holubov, preto

Ziadam kompetentn¡ich mesta, aby regulovali ich poöet v zmysle platnej legislatívy.

2. V meste sa vyuZívajú kolobeZky. Pyitam sa, kto je zodpovedn¡i za prevádzkovanie

kolobeZiek, kto bude zodpovednyi v prípade vzniku tirazu a kto ponesie dôsledky za

ðkody spôsobené kolobeZkami?

3. Na ihrisku Nová Doba pri BD ö,. 925 obyvatelia ned'alekej bytovky konzumujú

nadmerné mnoZstvo alkoholu, spievajú, sú hluðní a vykonávajú si potrebu priamo vo

vchodoch tohto bytového domu. Prosím, aby sme v maximálnej miere vyðli v ústrety

starðím lud'om v tomto bytovom dome. Mohli by sa odtiat laviöky premiestnit ku

stromom, aby sme záuiem predmetnej skupiny lludí odklonili.

lrla i ciu å I hnln znrl ne nrröm^ nâ :'äÊâ ¡ln¡ ¡f í M

Odpoved' (zodpovedná osoba Mqr. Daniela Amrichová):

K otázke ö. 1

Obyvatelia bfvajúci v bytov¡?ch domoch na sídliskách avizujú zv¡iðenf vfskyt holubov

v meste. Medzi hlavné problémy patria zneðistené parapety a balkóny od holubieho

trusu, öi stavanie hniezd na balkónoch bytoviich domov. Zakaådy objekt (bytovf dom

alebo nehnutel'nost ) zodpovedá vlastník alebo prísluënf správca objektu.

Odpoved' (zodpovedná osoba Stefan Varoa):

K otázke ð. 3

Ako uZ spomínal p. primátor v odpovedi priamo na MsZ, premiestnenie laviöiek nie je

vhodnfm rieðením atielsa skôr pripájam za oplotenie workoutového ihriska, ktorého

súöasfou sú aj laviöky. Oplotenie sme rie5ili uZ s vedúcou ORM p. Va5ákovou, lebo

ihrisko sme dostali do správy v máji 2021 a na takéto oplotenie nemáme v rozpoöte

finanðné prostriedky. Vedeli by sme to rieðif v spolupráci s Mestom Galanta

vyölenením z nejakej rczeÍvy prípadne úpravou rozpoötu.

T¡tI

Bc. Vladimír Danko
Nová Doba 926121

924 0l Galanta

Mestskf úrad
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924 L8 Galanta
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Mesto Galanta
Peter Paáka
primá,tor V Galante ,02.08.2021

YâZen! pán poslanec,

v zmysle Vaöich interpelácií vznesenfch na 22. zasadnutí MsZ dña

22.07.2021 Vám zasielam nasledovné odpovede:

lnterpelácie:

1. Na MládeZníckej ötvrti svietia svetlá 24 hodín denne

2. Opakovaná interpelácia - Mesto Galanta nezaviazalo developera v novej öasti

Kolónie vybudovaf príjazdovú cestu. Puökinova ulica nie je vhodná na premávku'

lludia si robia skratku na Kotóniu cez MládeZnícku ðtvrf cez Puðkinovu ulicu a situácia
je tam naoza¡ katastrofálna. Cesta nie je prispôsobená danej premávke. Aky je plán

mesta s Puðkinovou ulicou a aká súöinnost komisií, alebo mestského zastupitelstva

bude potrebná, aby sme z Puðkinovej ulice urobili takú ulicu, aká by tam mala byt?

3. Opakovaná interpelácia - oböania äiada¡ú zvliöit poöet laviöiek v mestskom parku.

4. Reakcia na status primátora - vfstavba v nemocniönom parku: údajne sa tam majú

vybudovaf domy utopené v zeleni. Oböianka sa piita, preöo nie sú utopené v zeleni aj

domy, ktoré mesto stavia a kolauduje v súöasnosti, odkedy sa budú projekty v Galante

utápat v zeleni?

S. Na galantskfch základnyich Skolách sa rozmohlo uZívanie Zuvacieho tabaku.
prosím pani Geðkovú o predloZene návrhu rozpoötu nejakej edukatívnej protidrogovej

ðinnostido komisie.

6. Na kriZovatke na Öipfeë je vyvyiöené teleso cyklotrasy a malé deti sa s malfmi

bicyklami cez toto vyvföenie nedostanú . Otë:zka znie, öije toto vyvliöenie v súlade so

stavebnfm povolením. Odpoved' staöí zaslat písomne.

7. lhrisko na Novej Dobe - manZelia KeppertoviZiadqú, aby bol prevádzkovf poriadok

ihriska dodrZiavan¡i.

8. Vymenif staré, Skaredé informaöné tabule na budove Byspravu za nové.

ciuð1ð4 ó,.7 hnln nriamn na zased r rfí ttleTNa

Odpoved' (zodpovedná osoba Eva Va5áková):

K otâzke é.2

Mesto Galanta spracuje prieskum trhu na spracovanie PD s rozpoötom na

rekonðtrukciu komunikácie a dobudovanie chodníka pre peðích a uvedenú investíciu

zaradi do návrhu rozpoötu pre rok 2022.

Mestskf úrad
Mierové nâm.9401t
924 Lg Galanta

Telefón: 031- 788 43 10
Fax: 031 - 780 35 92
E-mail: primator@galanta.sk
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K otázke ð. 3

Do mestského parku sa na základe poZiadaviek doplnilo 5 ks laviöiek. Situácia sa

priebeZne monitoruje, osadené laviöky zatial postaöujú'

Odpoved',(zodpovedná os9ba Mgr. Lívia. Geðková):

K otázke ð. 5

MsZ v Galante kaZdoroöne schvaluje finanðné prostriedky pre ðkolstvo v kapitole

,,vofnoöasové aktivity detí a ziakov mesta Galanta" (v roku 2021 vo viiðke 3 500,- €),
'rtore 

sa vyuZívajú aj na zabezpeöenie edukatívnej protidrogovej öinnosti.

Dña 2g.6.2021 sme uskutoönili na troch základnfch ökolách mesta mimoðkolskú

vzdelávaciu öinnosf s tematikou sociálnej prevencie, kde prednáðala Doc' PhDr' lngrid

Hupková, PhD., psychologiöka so öpecializáciou pre prevenciu sociálnopatologickfch

¡avbv Národného osvetového centra. Finanöné prostriedky sme ðerpali z uvedenej

þolozky. V tejto öinnosti plánujeme pokraöovaf aj v nasledujúcich rokoch.

V mesiaci jún 2021 mesto Galanta v spolupráci s Gos a Nadáciou pre zdravú

spoloönost uskutoðn ilo 17 . roöník medzinárodnej súfaZe ,,Proti ðkodlivifm závislostiam

blz hraníc. pre Ziakov MS, ZS, ZUS a SS. Finanðné prostriedky sa öerpali ako

v predoðlom projekte. V öinnosti plánujeme pokraöovaf'

OSS Msú poZiadalo riaditetov ZS v zriad'ovatefskej pôsobnosti mesta, aby do konca

augusta 2021 predlozili ,,Plán na rieëenie drogovej prevencie na ökole (ciele, zámery,

opãtrenia a pod.), ako aj plán postupu v prípade podozrenia alebo zistenia, 2e 1iak

tzir^ legálnu alebo netegálnu drogu" z dôvodu zamedzenia ðírenia drog v ðkolskom

prostred'í. Na zâklade ãndrZanycn návrhov v prípade potreby poZiadame MsZ

o navföenie rozpoötu pre ðkolstvo.

9dp.ove,d' (4odpov.edná osoba Eva Vaðáková):

K otázke ð. 6

Napojenie cyklochodníka v predmetnej lokalite ie zrealizované v zmysle vydaného

stavebného povolenia prepojovacej komunikácie na lokalitu fipteS. Miestnym

zistením bolo preukázanê, ze teleso cyklotrasy na tomto mieste nie je neprimerane

vyv¡?öené.

Odpoved' (zodpovedná osoba Martin Fukasl:

K otázke ö. 8

Tabule sú zdemontované a po vyhotovení novfch budú nanovo osadené'

T¡tI.

Peter Závodskf
Safárikova 3178131A
92400 Galanta



Mesto Gølanta
Peter Paéka
primá,tor

V Ga|ante,02.08.2021

Yâåen! pán Poslanec,

v zmysle Va5ej interpelácie vznesenej na 22. zasadnutí MsZ dña

22.07.2021 Vám zasielam nasledovnú odpoved':

lnterpelácia:

1. Rozðírením cesty na ul. Salskej záhradkári priðli o bezpeönú zónu na prístup do

záhrad, ako sa bude táto situácia rieöif?

Odpoved' (zodpovedná osoba Eva Vaöáková):

K otázke ö. I

Návrh rie5enia sa prerokoval s projektantom lokality Öipkéö, ktorii ,.zapracuie
poZiadavku a moZnosf prepojenia pre peðích nazáhradkárku osadu na ul. Salskej ako

aj moZnosf parkovania v tejto lokalite. Následne bude tento návrh predloZen¡f na

schválenie ODI Galanta.

T¡tI.

Zsolt Takáð
Kvetná 3064/15
924 00 Galanta

Mestskf úrad
Mierové nâm.94Ùll
92418 Galanta
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